
PROTOKÓŁ  Nr II/10

z przebiegu II sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku,

która odbyła się w dniu 30 listopada 2010 r.

od godziny 1300 do 1312 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku. 

Obecni:

•Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1

•Maria Bratkowska – Burmistrz Wyrzyska,

•Waldemar Wyczyński – Z-ca Burmistrza Wyrzyska,

•Ireneusz Subczyński – Radca Prawny,

•Małgorzata Martin – Mucha – Skarbnik Gminy,

•Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

•Teresa Mikołajczak – główny księgowy,

•Anna Jaśkiewicz – Kierownik USC,

•Jacek Kornacki – główny specjalista ds zamówień publ. i ochrony środowiska,

•Kamila Bąk – inspektor ds promocji i rozwoju gminy,

•Regina Witczak – inspektor ds. oświaty, zdrowia, kultury i sportu,

•Adam Smełsz - informatyk obsługujący sprzęt nagłaśniająco-rejestrujący,

•Andrzej Sadłowski – Komendant Straży Miejskiej w Wyrzysku.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

•Hanna Łapacz – Kierownik MGOPS w Wyrzysku, 

•Magdalena Strzałkowska – Dyrektor SAPO w Wyrzysku,

•Czesław Pająk – Dyrektor MGOK Wyrzysk.

•Inni gości  :

• Barbara Piorunowska - Prezes Towarzystwa Przyjaciół Wyrzyska,

•Arkadiusz Gdaniec – p.o. Komendanta Komisariatu Policji w Wyrzysku,

•Dominika Łoboda – przedstawiciel prasy lokalnej,

•Monika Rydlewska – przedstawiciel gazety regionalnej,

•TV ASTA,

•Sołtysi- lista obecności stanowiąca załącznik nr 2.



Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Wyrzyska.

5. Interpelacje i zapytania radnych.

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

7. Wolne głosy i wnioski.

8. Zakończenie obrad.

1. Otwarcie sesji.

Przewodniczący Rady, Pan Ireneusz Przydział otworzył II sesję Rady Miejskiej witając koleżanki i 

kolegów radnych oraz zaproszonych gości. Przewodniczący Rady oznajmił, iż nie będzie po raz 

kolejny wymieniał osób z nazwiska, ponieważ liczba zaproszonych gości nie uległa zmianie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło 

15 radnych, tj. 100 % ustawowego składu organu. W tym stanie rzeczy stwierdził prawomocność 

obrad.    

3. Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że Radni otrzymali przed chwilą porządek II sesji Rady 

Miejskiej, która zwołana została w dniu dzisiejszym. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  ktoś  chciałby  wnieść  uwagi  do  przedłożonego 

porządku sesji?

Głos  zabrał  Radny,  Pan  Z.  Piotrowski,  który  stwierdził,  że  w  porządku  sesji  nie  ma  punktu 

dotyczącego wyboru sekretarza obrad. W związku z tym radny zapytał, czy ten punkt powinien być, 

czy też nie?

Ustosunkowując się do powyższego Przewodniczący Rady oznajmił, że z przedłożonego porządku 

sesji  wynika,  iż  nie  jest  on  obszerny,  sesji  będzie  jeszcze  dużo  więcej,  a  w dniu  dzisiejszym 

żadnych  głosowań nie  przewiduję.  Wobec  powyższego stwierdził,  iż  nie  ma  sensu  dokonywać 

wyboru sekretarza obrad.
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Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do porządku sesji?

W związku z tym, że nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady oświadczył,  że Rada przyjęła 

przedstawiony wyżej porządek sesji jednogłośnie.

Przystępując do realizacji przyjętego porządku obrad nawiązał do kolejnego punktu.

4.  Złożenie ślubowania przez Burmistrza Wyrzyska.

Przewodniczący Rady Ireneusz  Przydział   poprosił  wszystkich  o  powstanie,  a  Panią  Burmistrz 

Wyrzyska o odczytanie roty ślubowania.

Burmistrz  Wyrzyska,  Maria  Bratkowska  przystępując  do  objęcia  urzędu  wypowiedziała  słowa 

ślubowania o następującej treści:

- Obejmując urząd burmistrza Wyrzyska uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, 

a  powierzony  mi  urząd  sprawować  będę  tylko  dla  dobra  publicznego  i  pomyślności 

mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg”.

Przewodniczący Rady podziękował Pani Burmistrz Wyrzyska za złożenie ślubowania. 

W imieniu Rady oraz wszystkich zaproszonych gości przekazał gratulacje w związku z wyborem, 

po czym wręczył Pani Burmistrz wiązankę kwiatów. 

5. Interpelacje i zapytania radnych.

Wobec nie nawiązania dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do kolejnego punktu sesji.

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

W związku z tym, że przedmiotowy punkt sesji koresponduje z poprzednim, Przewodniczący Rady 

oznajmił, że konsekwentnie jeżeli nie było interpelacji i zapytań, to i nie będzie odpowiedzi.

7. Wolne głosy i wnioski.

Burmistrz, Pani Maria Bratkowska – Wysoka Rado, Szanowni goście – jestem zaszczycona tym, że 

mogę być dalej Burmistrzem tej gminy. Rozumiem, że powierzenie mi tej funkcji na kolejną pełną 

tym razem kadencję jest  przede wszystkim oczekiwaniem ode mnie wytężonej  pracy i  efektów 

służącym  dobru  mieszkańców  i  jest  też  wielkim  zaufaniem dla  mnie.  Poczytując  to  sobie  za 

zaszczyt, za honor, ale też za wielki obowiązek wyznaczony mi, który przyjmuję, aby wszystkim 

naszym  mieszkańcom  służyć  przez  kolejne  4  lata.  Z  tego  miejsca,  Pani  Burmistrz  przyrzekła 

współpracować  zarówno  z  całą  Radą  Miejską  jak  i  z  mieszkańcami,  którzy  będą  mieli  wolę 

bezpośredniej współpracy. Myślę – powiedziała Burmistrz, że zaowocuje to dobrymi efektami, że 
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mieszkańcy będą zadowoleni z mojej pracy jak również z pracy urzędników, którzy pracują nie 

tylko po to, aby wypełnić swoje obowiązki, ale pracują z myślą o tym, aby w naszej gminie działo 

się  dobrze  oraz  po  to,  aby  mieszkańcy  byli  zadowoleni  jak  również  pracują  na  dobre  imię 

Burmistrza,  ponieważ  Burmistrz  sam  niewiele  mógłby  zrobić  i  nie  wykonałby  tej  ciężkiej  i 

przeogromnej roboty, gdyby nie dobra wola, umiejętność i pracowitość urzędników.

Wystąpienie Pani Burmistrz przyjęto z aplauzem.

Przewodniczący zabierając głos poinformował, że do odebrania są laptopy dla tych radnych, którzy 

będą kolejną kadencję. Natomiast dla nowo wybranych radnych będą być może również w dniu 

dzisiejszym do odbioru laptopy. Poinformował ponadto, że na następnej sesji zostanie wskazane 

pomieszczenie,  w  którym  każdy  z  radnych  będzie  mógł  przyjmować  swoich  wyborców. 

Pomieszczenie  zostanie  udostępnione  na  terenie  gminy,  po  czym dodał,  że  tę  kwestię  jeszcze 

dokładnie przedyskutuje z Panią Burmistrz i wówczas poinformuje o tym radnych. 

Poza  tym  powiedział,  że  do  tej  pory  było  tradycją,  że  wyznaczone  były  stałe  dni  i  godziny 

odbywania  sesji.  Przewodniczący  uznał,  że  należałoby tę  tradycję  podtrzymać.  Jeśli  natomiast 

chodzi o zwoływanie posiedzeń komisji, Przewodniczący uznał, że jest to rola Przewodniczących 

Komisji, którzy będą kierować pracami komisji.

Na zakończenie Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w punkcie wolne głosy 

i wnioski? W związku z tym, iż dyskusji nie nawiązano Przewodniczący przystąpił do ostatniego 

punktu porządku obrad.

8. Zakończenie obrad.

W związku  z  wyczerpaniem przyjętego  porządku  obrad  o  godzinie  1312 Przewodniczący  Rady 

zamknął II Sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:  Przewodniczący obrad

B. Kolasińska                                                                         (-) Ireneusz Przydział

insp. ds. obsługi Rady Gminy                                                  Przewodniczący Rady
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